
ZÁPISNICA 

zo 4. zasadnutia  Komisie finančnej, správy majetku

a obchodu Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou,  

konaného dňa 16.09.2019 

čas konania: od 16:00 do 18:10  hod. 

miesto konania:  Mestský úrad, Školská 2, Moldava nad Bodvou 

Prítomní: Ing. Norbert Krušinský - predseda, Ing. Vojtech Bodnár, Ing. Ján Csala, Ing. István 

Zachariaš, JUDr. Darina Horváthová, Terézia Sabová, Ing. Peter Hudák, Ing. 

Radovan Dráb, PhD. 

Zapisovateľka: Miriam Špegárová 

Ostatní prítomní: JUDr. Ing. Slavomír Borovský – primátor mesta, 

PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. – prednostka úradu 

       Mgr. Adriána Szilágyiová, - riaditeľka MsKS 

       Mgr. Andrea Lebocká – zamestnanec MsKS 

PROGRAM  ROKOVANIA: 

1. Otvorenie, procedurálne záležitosti a schválenie programu

2. Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva Moldava nad Bodvou č. 626/2018,

ktorým bol schválený zámer prevodu majetku mesta Moldava nad Bodvou

v prospech Slovenská republika – Správa štátnych hmotných rezerv SR

3. Čerpanie rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou k 30. 06. 2019

4. Návrh na 13. zmenu rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou za rok 2019 rozpočtovým

opatrením č. 13

5. Úprava rozpočtu Mestského kultúrneho strediska v Moldave nad Bodvou na rok 2019

6. Návrh na schválenie zámeru odpredaja akcií mesta Moldava nad Bodvou Prvej

Komunálnej Finančnej a. s.

7. Správa o vymáhaní pohľadávok mesta Moldava nad Bodvou

8. Návrh VZN o udeľovaní ocenení mesta Moldava nad Bodvou

9. Návrh na schválenie vstupu  mesta Moldava nad Bodvou do záujmového združenia

právnických osôb Únia miest Slovenska

10. Schválenie odpredaja časti pozemku vo vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou

spoločnosti AGRO – PERFECT, s. r. o.

11. Návrh na schválenie budúcej kúpnej zmluvy na odkúpenie časti nehnuteľnosti od Ota

Rutkaiho a Štefana Rutkaiho v k. ú. Budulov

12. Návrh na predlženie nájomnej zmluvy pre Klub abstinujúcich BODVA Moldava nad

Bodvou

13. Návrh na schválenie nájmu pre Sociálnu poisťovňu z dôvodu hodného osobitného

zreteľa

14. Návrh na zverenie majetku mesta do správy pre Základnú školu, Severná 21, v

Moldave nad Bodvou



15. Návrh na zverenie majetku mesta do správy Mestskému kultúrnemu stredisku 

v Moldave nad Bodvou 

16. Návrh na zverenie majetku mesta do správy Základnej umeleckej škole, Hlavná 67, 

Moldava nad Bodvou 

17. Návrh Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta 

18. Záver 

 

  



K bodu č. 1: Otvorenie, procedurálne záležitosti a schválenie programu 

Rokovanie komisie zahájil Ing. Norbert Krušinský – predseda komisie, privítal členov komisie 

a oboznámil ich s programom.  

Pri zahájení boli prítomní 8 členovia komisie, komisia bola uznášania schopná. 

Predseda komisie navrhol doplniť bod Návrh Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia 

s majetkom mesta. 

 

Hlasovanie č.1 za doplnenie bodov programu 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie č.2 za predložený návrh programu 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 2: Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva Moldava nad Bodvou č. 

626/2018, ktorým bol schválený zámer prevodu majetku mesta Moldava nad Bodvou 

v prospech Slovenská republika – Správa štátnych hmotných rezerv SR 

Prednostka úradu PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. odôvodnila predložený návrh na zrušenie 

uznesenia Mestského zastupiteľstva Moldava nad Bodvou č. 626/2018, ktorým bol schválený 

zámer prevodu majetku mesta Moldava nad Bodvou v prospech Slovenská republika – Správa 

štátnych hmotných rezerv SR. 

Ing. Norbert Krušinský otvoril diskusiu.  

 

Hlasovanie č.3  

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 16/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu zrušiť 

uznesenie č. 626/2018 

 

 

K bodu č. 3: Čerpanie rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou k 30. 06. 2019 

Ing. Norbert Krušinský otvoril diskusiu k bodu. Ing. István Zachariaš upozornil na chýbajúce 

slovo v druhej odrážke – „navýšenie“. 

 

Hlasovanie č.4  

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 



Uznesenie č. 17/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu brať na 

vedomie čerpanie rozpočtu k 30.06.2019 

 

 

K bodu č. 4: Návrh na 13. zmenu rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou za rok 2019 

rozpočtovým opatrením č. 13 

Prednostka úradu odôvodnila čelnom komisie navrhované zmeny v rozpočte mesta na rok 2019. 

Ing. Norbert Krušinský navrhuje v predloženej zmene rozpočtu vypustiť obstaranie alkohol 

testeru v sume 2 600 Eur.  

 

Hlasovanie č.5 – návrh na vypustenie z 13. zmeny rozpočtu finančného krytia na obstaranie 

alkohol testeru v sume 2 600 Eur 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie č.6 – návrh na 13. zmenu rozpočtu  

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 18/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu vypustiť 

z predloženého návrhu na zmenu rozpočtu nákup alkohol-testeru v sume 2 600 € a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu schváliť 13. zmenu rozpočtu na rok 2019.  

 

 

 

K bodu č. 5: Úprava rozpočtu Mestského kultúrneho strediska v Moldave nad Bodvou na 

rok 2019      

Ing. Norbert Krušinský oslovil riaditeľku MsKS, Mgr. Adrianu Szilágyiovú a Mgr. Andreu 

Lebockú aby predstavili členom komisie predložený materiál. Mgr. Adriana Szilágyiová 

odôvodnila zapracované zmeny v predloženej úprave rozpočtu.  

Predseda komisie otvoril diskusiu. Ing. Ján Csala poďakoval riaditeľke MsKS za objasnenie 

predloženého materiálu, nakoľko dôvodová správa nebola postačujúca. Ing. Vojtech Bodnár 

žiada riaditeľku MsKS, aby v budúcnosti spracovali návrh na úpravu rozpočtu v dôvodovej 

správe detailnejšie.  

Primátor mesta, JUDr. Ing. Slavomír Borovský vyjadril svoje pochybnosti v predloženej úprave 

rozpočtu príspevkovej organizácie, nakoľko rozpočet MsKS je tvorený predovšetkým 

z príspevku od mesta Moldava nad Bodvou a bol výrazne navýšený na rok 2019 kvôli 

zabezpečeniu finančných prostriedkov za účelom vykrytia výdavkov súvisiacich 

s prenajímaním ľadovej plochy – klziska. Ing. István Zachariaš žiada MsKS, aby v budúcnosti 

pristupovali opatrnejšie k organizovaniu istých akcií, nakoľko niektoré akcie obsahujú veľký 

obnos finančných prostriedkov a nie sú vykryté príjmami.  

Do diskusii navrhol Ing. Norbert Krušinský, aby MsKS prepracovalo predložený materiál a aby 

sa rokovalo o tomto bode na nasledujúcej komisii. Zároveň navrhuje, aby komisia odporučila 

Mestskému zastupiteľstvu vynechať tento bod z programu rokovania.  



Hlasovanie č.7 – návrh na vypustenie tohto z programu MsZ  

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 19/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu vynechať 

z programu rokovania tento materiál a odporúča prepracovať Mestskému kultúrnemu stredisku 

návrh na zmenu rozpočtu.  

 

 

K bodu č. 6: Návrh na schválenie zámeru odpredaja akcií mesta Moldava nad Bodvou 

Prvej Komunálnej Finančnej a. s.  

Ing. István Zachariaš odporúča odpredaj akcií PKF a.s., na základe informácií ktoré 

zúčastnením sa valného zhromaždenia PKF a.s. 

 

Hlasovanie č.8   

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 20/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

zámer odpredaja akcii mesta Moldava nad Bodvou Prvej Komunálnej Finančnej a.s. 

 

 

K bodu č. 7: Správa o vymáhaní pohľadávok mesta Moldava nad Bodvou  

Ing. Norbert Krušinský otvoril diskusiu k predloženému materiálu. Ing. István Zachariaš 

navrhol do budúcna vyčísliť pohľadávky a porovnať s predchádzajúcimi rokmi.  

 

Hlasovanie č.9   

Prítomní: 7 

Za: 7 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 21/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu zobrať na 

vedomie správu o vymáhaní pohľadávok mesta Moldava nad Bodvou. 

 

 

K bodu č. 8: Návrh VZN o udeľovaní ocenení mesta Moldava nad Bodvou  

Členovia komisie nemali k tomuto Návrhu VZN žiadne výhrady.  

 

Hlasovanie č.10   

Prítomní: 8 



Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 22/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

predložený Návrh VZN o udeľovaní ocenení mesta Moldava nad Bodvou. 

 

 

K bodu č. 9: Návrh na schválenie vstupu  mesta Moldava nad Bodvou do záujmového 

združenia právnických osôb Únia miest Slovenska 

Ing. Radovan Dráb, PhD. vyjadril jednoznačný súhlas s predloženým návrhom, pričom 

skonštatoval, ,že členský príspevok nie je finančne náklady pre mesto.  

Po krátkej diskusii Ing. Norbert Krušinský predišiel k hlasovaniu k predloženému návrhu. 

 

Hlasovanie č.11   

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 23/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

vstup mesta do združenia právnických osôb Únia miest Slovenska.  

 

 

K bodu č.10 : Schválenie odpredaja časti pozemku vo vlastníctve mesta Moldava nad 

Bodvou spoločnosti AGRO – PERFECT, s. r. o.  

Prednostka úradu predložila členom komisie nový znalecký pozemok, ktorý nebol v čase 

zasielania materiálov ešte spracovaný.  

 

Hlasovanie č.12   

Prítomní: 8 

Za: 7 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 

 

Uznesenie č. 24/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

odpredaj časti pozemku vo vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou spoločnosti AGRO-

PERFECT s.r.o. 

 

 

K bodu č. 11: Návrh na schválenie budúcej kúpnej zmluvy na odkúpenie časti 

nehnuteľnosti od Ota Rutkaiho a Štefana Rutkaiho v k. ú. Budulov 

Ing. Vojtech Bodnár, ako člen komisie a zároveň zástupca občanov mestskej časti Budulov 

požiadal o slovo, aby mohol odôvodniť potrebu v mene obyvateľov nutnosť schválenia 

predloženého materiálu.  

 

Hlasovanie č.13   



Prítomní: 7 

Za: 7 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 25/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

budúcnu kúpnu zmluvu na odkúpenie časti nehnuteľnosti od Ota a Štefana Rutkaiho. 

 

 

K bodu č. 12: Návrh na predlženie nájomnej zmluvy pre Klub abstinujúcich BODVA 

Moldava nad Bodvou 

Členovia finančnej komisie s jednoznačným odsúhlasením predloženého návrhu nemali dôvod 

neodporučiť Mestskému zastupiteľstvu schváliť predložený návrh. 

 

Hlasovanie č.14  

Prítomní: 7 

Za: 7 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 26/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

predlženie nájomnej zmluvy pre klub abstinujúcich BODBA Moldava nad Bodvou.  

 

K bodu č. 13: Návrh na schválenie nájmu pre Sociálnu poisťovňu z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa  

Ing. István Zachariaš navrhuje vypustiť z programu rokovania tento bod, pretože Sociálna 

poisťovňa je spoločnosť, ktorá má výnosy a nemal by mať problém s platením nájomného. 

Predseda finančnej komisie navrhuje vypustiť z programu komisie o tomto bode.  

 

Hlasovanie č.15  

Prítomní: 7 

Za: 7 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 14: Návrh na zverenie majetku mesta do správy pre Základnú školu, Severná 

21, v Moldave nad Bodvou 

 

Hlasovanie č.16  

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 27/2019 

 

 



Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

zverenie majetku do správy.  

 

K bodu č. 15: Návrh na zverenie majetku mesta do správy Mestskému kultúrnemu 

stredisku v Moldave nad Bodvou 

 

Hlasovanie č.17 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 28/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

zverenie majetku do správy.  

 

K bodu č. 16: Návrh na zverenie majetku mesta do správy Základnej umeleckej škole, 

Hlavná 67, Moldava nad Bodvou 

 

Hlasovanie č.18 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 29/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 

zverenie majetku do správy.  

 

 

 

K bodu č. 17: Návrh Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta 

Prednostka úradu predložila členom komisie dôvodovú správu k Návrhu Dodatku č. 1 

k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta. Predseda komisie po krátkej konzultácii 

predloženej zmeny v návrhu dodatku uzatvoril diskusiu.  

 

Hlasovanie č.19 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 30/2019 

Komisia finančná, správy majetku a obchodu odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 18 

€ / m2 pre zariadenia pre športové a rekreačné účely v predloženom Návrhu Dodatku č. 1 

k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta. 

 

 

K bodu č.18: Záver 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie komisie. 



 

 

 

Zapísala: Miriam Špegárová, tajomníčka komisie  

 

 

 

                                                    ............................................ 

                                              Ing. Norbert Krušinský           

                                                  predseda komisie 

 

 

Táto zápisnica má 9 strán. 

V Moldave nad Bodvou, dňa 16.09.2019 v čase od 15:00 do 17:45 hod. 

 

 


